
Auf Einladung des Referenten für grenz-
überschreitende Zusammenarbeit Bernard
Sadovnik hat LR Josef Martinz jüngst an der
Sitzung der überregionalen Wirtschaftsko -
operation „Petzenland/Dežela pod Peco“ teil-
genommen. In Rahmen von Gesprächen mit
den Gemeinde-Vertretern in Globasnitz hat
Martinz auf Initiative des Vizebürgermeisters
hin die Unterstützung für das Projekt „Geo-
park Karawanken“ zugesichert. Sollte das

Projekt im Gesamtwert von 2,5 Mio. € er-
folgreich verlaufen, wird die Gemeinde Glo-
basnitz zukünftig weitere Förderungen dieser
Art erhalten.

Na povabilo referenta za œezmejno sodelo-
vanje podžupana Bernarda Sadovnika se je
referent za obœine, deželni svetnik Josef Mar-
tinz, pred kratkim udeležil seje „Dežela pod
Peco“ v Globasnici. Ob tej priliki je Martinz

obiskal kmetijsko prodajo Erschen, ki je praz-
novala 10. obletnico, in vodil pogovore s
predstavniki obœine Globasnica. Na pobudo
podžupana Sadovnika je uspelo, da je Martinz
podprl projekt „Geopark Karavanke“, ki vklju-
œuje geološke zanimivosti obœin Œrna na Ko-
roškem, Mežica, Prevalje, Bistrica nad Pliber-
kom, Globasnica, Železna Kapla in Sele. Ce-
lotna vrednost EU-projekta, ki so ga v okviru
prvega razpisa odklonili, bo pri bližno 2,5 mi-
lijona evrov. Ob uspešnosti projekta bo obœi-
na Globasnica pridobila dodaten denar za to-
zadevne investicije. Tudi v tem primeru so se
obrestovali dobri stiki 1. podžupana do pred-
stavnikov deželne vlade in slovenske vlade.

Postamtsschließung / Zaprtje poøtnega urada

Im Rahmen eines Kooperationsvertrages
mit dem Land Kärnten begleitet das Alpe Adria
Zentrum für grenzüberschreitende Koopera-
tion (AACC) unter der Leitung von Vzbgm. Ber-
nard Sadovnik die Kärntner Regierungsmit-
glieder im Bereich der bilateralen Zusammen-
arbeit des Landes Kärnten mit der Republik
Slowenien. Aufgrund dieser Vereinbarung
wurde vom AACC jüngst ein Treffen des slo-
wenischen Sozialministers Ivan Svetlik mit
dem Sozialreferenten LR Christian Ragger in
Klagenfurt organisiert.

Auf Anregung des AACC-Obmannes Sadov-
nik hin wurde im Zuge dieser Zusammenkunft
auch über die Möglichkeit einer ambulanten
Altenpflege und einer Behinderteneinrichtung
in Globasnitz/Globasnica gesprochen. Lan-
desrat Ragger, der auf Einladung des Vzbgm.
Bernard Sadovnik auch das Pflegeheim der
Schulschwestern in Bleiburg/Pliberk und die
Gemeinde Globasnitz/Globasnica besucht hat-
te, zeigte sich von der Idee begeistert. Laut
Ragger würde man mit der Errichtung einer
geeigneten Infrastruktur in der Gemeinde das
Ziel einer wirksamen Hilfe für pflegebedürftige
Menschen sowie auch einen angenehmen
Nebeneffekt – zusätzliche EU-Fördermittel –

erreichen. Der slowenische Minister Svetlik
meinte, dass es sinnvoll sei, diese regionalen
Ressourcen beider Länder im Grenzgebiet in
gemeinsamen Projekten zu nutzen. 

Das AACC wurde mit der weiteren Koordi-
nierung des Projektes beauftragt. Der Gemein-
de Globasnitz könnte sich durch diese Netz-
werke eine weitere einzigartige Chance für die
Zukunft bieten.

V okviru svoje dejavnosti kot predsednik
Alpe-Jadranskega centra za œezmejno sode-
lovanje (AACC) podžupan Bernard Sadovnik
deželo Koroško podpira pri bilateralni ko-
operaciji s Slovenijo. Pred nedavnim je
AACC organiziral sreœanje slovenskega
social nega ministra Ivana Svetlika s koro -
škim socialnim referentom Christianom
Raggerjem v Celovcu. Na pobudo globaške-
ga pod župana so na sreœanju razpravljali
tudi o možnosti ambulantne oskrbe ostare-
lih in prizadetih v obœini Globasnici. Tako
Ragger kot Svetlik sta bila navdušena nad
idejo in AACC poverila s koordinacijo projek-
ta, ki bo z izkorišœanjem regionalnih resurs
obeh sosed njih dežel imel tudi pozitiven
 uœinek na  globaško infrastrukturo.

Die höchsten Vertreter des österreich -
ischen Staatsdienstes, Militärkommandant
Gunther Spath, Landespolizeikommandant
Wolfgang Rauchegger und der ehemalige
Polizeikommandant Kärntens Willibald Li-
berda, sind vorigen Montag der Einladung
des Vzbgm. Sadovnik gefolgt und haben ne-
ben einer Besichtigung der Gemeindeinstitu-
tionen ein Treffen mit der Konsensgruppe
wahrgenommen. Im Rahmen dieser hoch-
karätigen Zusammenkunft, in der die Gäste
die Bedeutung der Konsensgruppe für das
Land hervorhoben, gab Gunther Spath
Vzbgm. Sadovnik ein langersehntes Ver-
sprechen: Im Dezember 2010 wird in der Ge-
meinde Globasnitz erstmals eine Angelo-
bung der Soldaten stattfinden. Diese über-
aus erfreuliche Nachricht beruht auf den aus-
gezeichneten Kontakten unseres Vizebür-
germeisters.

Na povabilo predsednika SKS Bernarda

Sadovnika so se pre-
tekli ponedeljek v
glo baški obœini sre -
œali visoki predstav-
niki policije in av- 
s trijske vojske s œlani
konsenzne  skupine.
Komandant avstrij -
ske vojske Gunther
Spath in komandant
koroške policije
Wolfgang Raucheg-
ger ter bivši koman-
dant žandarmerije,
Kugyjev nagrajenec Willibald Liberda, so ob-
iskali dvojeziœni vrtec, obœinski urad in œrno
kuhinjo. V vaški hiši v Podjuni pa so se gost-
je naposled sreœali s predstavniki SKS in
konsenzno skupino. Ob tej priliki so vsi pri-
sotni izpostavili pomen delovanja konsenzne
skupine za mir in dobro sožitje na Koroškem.

Komandant Gunther Spath pa je sporo œil,
da se je konœno uresniœila obljuba, ki jo je
pred nedavnim že dal bivši komandant Gerd
Ebner predsedniku Sadovniku: Meseca de-
cembra 2010 bo v Globasnici prviœ slovesna
zaprisega vojakov. Ta povsem razveseljiva
novica temelji na dobrih kontaktih našega
podžupana.

Der Abwasserreferent der Gemeinde Glo-
basnitz, Vzbgm. Bernard Sadovnik, stellt fest,
dass im Jahre 2010 kein Kanalbau in Globas-
nitz vorgesehen ist. Nach dem positiven Ver-
fassungsgerichtshofentscheid wurde der Ge-
meinde Globasnitz seitens des Landes noch
kein neuer Bescheid für das eingereichte de-
zentrale Vorprojekt zugestellt. Erst nach Be-
scheidzustellung können weitere Maßnahmen
beraten und beschlossen werden. 

Im Rahmen der öffentlichen Berichterstat-
tung zum Thema Kanalbau in Globasnitz ist es
in letzter Zeit vermehrt zu Falschmeldungen
gekommen. Gerade in Zeiten der Wirtschafts-
krise dürfen die Gemeindebürger der Gemein-
de Globasnitz nicht zusätzlich belastet werden,
meint Vzbgm. Bernard Sadovnik. Für das Früh-

jahr 2010 plant Sadovnik die Besichtigung der
Genossenschaftsanlage Penk, wo den Ge-
meindebürgerInnen die finanzielle und ökolo-
gische Sinnhaftigkeit einer dezentralen genos-
senschaftlichen Abwasserlösung aufgrund
von Erfahrungswerten erklärt werden soll.

Obœinski referent za odplake, podžupan Bernard
Sadovnik, ugotavlja, da za leto 2010 v Globasnici ni
predvidena gradnja kanala. Glede tega, da so se v jav-
nem poroœanju v zadnjem œasu veœkrat pojavile na-
paœne informacije, meni Sadovnik, da prav v œasu
krize ljudi ni treba dodatno obremenjevati s takimi za-
devami. Za pomlad 2010 Sadovnik naœrtuje ogled za-
družniške naprave na Ponikvi, kjer se obœanke in ob-
œani lahko informirajo o finanœni in ekološki smisel-
nosti decentralne zadružniške rešitve odplak.

Chance auf EU-Projekt: Ambulante Altenpflege
und Behindertenbetreuung in Globasnitz
Priloænost za EU-projekt: Ambulantna oskrba 
ostarelih in prizadetih v Globasnici

Martinz unterstützt Projekt „Geopark Karawanken“
Martinz podpira projekt „Geopark Karavanke“

Internationale Würdigung für Vizebürger meister Bernard Sadovnik /
Mednarodna priznanja za podžupana Bernarda Sadovnika

Angelobung der Soldaten 2010 erstmals in Globasnitz
Zaprisega vojakov leta 2010 prviœ v Globasnici

2010 kein Kanalbau in Globasnitz
2010 ne bo gradnje kanala v Globasnici

Sprechstunden/govorilne ure

Sprechstunden des 1. Vizebürgermeisters
Bernard Sadovnik im Jänner 2010/

govorilne ure 1. podžupana meseca januarja:

Traundorf/Strpna ves - Dorfgemeinschafts-
haus/hiša vaške skupnosti:

Freitag/petek, 08. 01. 2010 / 18.00 – 19.00 Uhr/ura

Globasnitz/Globasnica – Gemeindeamt
1.Stock/obœinski urad 1. nadstropje:

Freitag/petek, 15. 01. 2010 
und/in 29. 01. 2010 / 18.00 – 19.00 Uhr/ura

Höchste internationale und nationale Aus-
zeichnungen wurden im heurigen Jahr bin-
nen kürzester Zeit Vzbgm. Bernard Sadovnik
als Mitglied der Kärntner Konsensgruppe zu-
teil. So nahm er im Juli den Europapreis des
europäischen Parlamentes, im Herbst den
Kulturpreis der Stadt Villach und im Dezem-
ber den österreichischen Verfassungspreis
entgegen, der ihm vom ehemaligen Präsi-
denten des Verfassungsgerichtshofes Karl
Korinek verliehen wurde. Der Kärntner Kon-
sensgruppe gehören neben Vzbgm. Sadov-
nik noch Marjan Sturm, Stefan Karner, Heinz
Stritzl und Josef Feldner an. 

Der Versöhnungs- und Friedensarbeit der
Kärntner Konsensgruppe wurde sowohl von
Seiten der Medien als auch auf internationa-
ler Ebene breiter Raum gewidmet. Durch die
vielseitige Anerkennung erfährt auch die Ge-
meinde Globasnitz/Globasnica positive Be-
achtung. Das EL-Team gratuliert der Kärnt-
ner Konsensgruppe, insbesondere aber

Vzbgm. Bernard Sadovnik, zu diesen Würdi-
gungen.

Podelitve najvišjih mednarodnih pri znanj
je tega leta bil deležen podžupan Bernard
Sadovnik kot œlan konsenzne skupine, v ka-
teri sodelujejo tudi Marjan Sturm, Stefan

Karner, Heinz Stritzl in Josef Feldner. Me-
seca julija je prejel nagrado Evropskega
parlamenta, jeseni kulturno nagrado mesta
Beljak in decembra Avstrijsko ustavno na-
grado, ki mu jo je podelil nekdanji predsed-
nik ustavnega sodišœa Karl Korinek. Tim EL
iskreno œestita!

Bundesministerium für Verkehr, Technologie und Innovation 
Postanschrift:   Postfach 201, 1000 Wien 
Büroanschrift :  Radetzkystraße 2, 1030 Wien 
E-Mail :           servicebuero@bmvit.gv.at 

Herr
Bernhard Sadovnik
9142  Globasnitz 

Wien, am 01.10.2009 

Sehr geehrter Herr Sadovnik! 

Das Servicebüro des Bundesministeriums für Verkehr, Innovation und Technologie dankt für Ihr 

Schreiben vom 29. September 2009. 

Mit diesem Bescheid wurde auch die Schließun

....

....

....

g des Postamts 9142 Globasnitz/Globasnica für die 

Dauer von drei Monaten untersagt. 

Weiters ist  vorgesehen, dass die Umwandlung von einer eigenbetriebenen zu einer 

fremdbetriebenen Postgeschäftsstelle (Postpartner) in Zukunft strengeren gesetzlichen Vorgaben – 

auch unter Einbindung der Städte und Gemeinden – unterliegen, damit der flächendeckende 

Universaldienst auch in Zukunft nicht gefährdet ist und die Lebensqualität der Bevölkerung 

erhalten bleibt. 

Bundesministerin Doris Bures bedankt sich herzlich für Ihre Unterstützung und die Einladung in 

Ihre Gemeinde. Leider ist es ihr aber derzeit aufgrund des dichten Herbstkalenders nicht möglich, 

dieser zu folgen. Nach Möglichkeit wird sie aber bei Gelegenheit gerne darauf zurück kommen. Sie 

möchte Ihnen aber aufrichtig für Ihr bisheriges und weiteres Engagement danken. 

Po iniciativi podæupana Bernarda Sadovnika smo prejeli od ministrice Bures naslednji
 odgovor - v skrajøani obliki:



Großspurigkeit in Zeiten der Krise?
Kein Mensch, außer vielleicht mit außeror-
dentlicher Intuition gesegnete Wirtschafts-
theoretiker, haben das Ausmaß und die Aus-
wirkungen der Weltwirtschaftskrise voraus-
sehen können. Das einzig Gerechte an der Sa-
che: Die Krise trifft alle. Staatliche Institutio-
nen, Wirtschaftsbetriebe, Vereine, Organisa-
tionen und nicht zuletzt auch unsere Gemein-
de. So findet sich in unserem Gemeinde-Bud-
get für das Jahr 2010 ein Abgang von unvor-
stellbaren 454.500.- Euro. Die Gemeinde be-
findet sich am Rand der finanziellen Ausweg-
losigkeit, was für die BürgerInnen letztlich nur
eines bedeuten kann: Keinerlei Investitionen
und Unterstützungen in den nächsten Jahren,
sondern Gebührenerhöhungen, Streichung
von Förderungen und freiwilligen Leistungen.
Dass es in anderen Gemeinden trotz der Krise
ungleich besser aussieht, hat einen Grund:
Entscheidungen über finanzielle Investitio-
nen werden anderorts erst nach reiflicher
Überlegung getroffen. Auch wir sind für die
Realisierung von Infrastrukturprojekten,
die den Dimensionen einer Gemeinde unse-
rer Größe entsprechen. Aber erst nach sorg-
fältiger Überprüfung der Zweckmäßigkeit
sowie der finanziellen Sicherstellung. 
Aufgrund begangener Fehler in der Vergan-
genheit ist der finanzielle Bewegungsspiel-
raum der Gemeinde in den kommenden Jah-
ren gleich Null. Für die unüberlegte Großspu-
rigkeit des Einen oder Anderen muss nun die
Allgemeinheit aufkommen. Zukünftig bleibt
zu hoffen, dass Vernunft einkehren möge. Nur
gemeinsamer, überlegter Gestaltungswille
kann die GemeindebürgerInnen vor weiterem
Schaden bewahren.

Širokopoteznost v œasu krize?
Svetovna finanœna kriza je prizadela vse:
 Državne ustanove, podjetja, društva, organi-
zacije in navsezadje tudi našo obœino. Leta
2010 bo v našem obœinskem proraœunu od-
hodek v nepredstavljivi višini 454.500.-
 evrov. Kar se tiœe investicij za naslednja leta,
so obœini roke praktiœno zvezane. To za obœa-
ne v prihodnosti lahko pomeni samo eno:
 Œrtanje podpor in subvencij ter povišanje
vseh stroškov.
Da v drugih obœinah kljub krizi ne izgleda tako
slabo, ima en glavni razlog: O veœjih investici-
jah drugod odloœajo šele po daljšem in po-
globljenem premisleku. Tudi mi smo za iz-
vedbo veœjih infrastrukturnih projektov, ki
ustrezajo dimenzijam naše obœine. Toda
šele po toœni preveritvi smotrnosti in
 finanœne zagotovitve.
Za nepremišljeno širokopoteznost nekaterih
odgovornih in napake v preteklosti morajo
zdaj plaœati vsi obœani. V prihodnje je treba
upati, da se bo v obœini razprostrla pamet.
Skupno in premišljeno oblikovanje naše ob -
œine naj bi obœane rešilo pred nadaljnjo škodo
in nastradanjem.

V soboto, 24. oktobra
2009, je EL Globasnica s
podžupanom Bernar-
dom Sadovnikom na
œelu, vabila na tradicio-
nalni in priljubljeni izlet.
Udeležencem izleta se je
letos podrobneje pred-
stavila Dolenjska, natanœ -
neje obœina Sevnica ob
Savi, kjer zoreva znano slovensko vino - Cviœek.
Tako so si izletniki v obœini ogledali grad, hidro -
elektrarno ob Savi in dolino Mirne. Bilo je zelo
pouœno in zanimivo. 
Zahvala za prisrœno gostoljubnost EL Globasni-
ca na tem mestu posebej izreka županu obœine,
Sreœku Ocvirku, ki je obœino predstavil zelo sim-
patiœno in prisrœno.

EL Globasnica vabila na izlet v obœino Sevnico ob Savi

Der Tennisverein Globasnitz/Globasnica feiert
heuer sein 20-jähriges Bestehen und hat auf-
grund erfolgreicher Vereinstätigkeit die vier be-
stehenden Tennisplätze sowie die Vereinshütte
fast ausschließlich selbst erwirtschaftet und
auch finanziert. Der Beitrag der Gemeinde zur Ge-
samtinvestition lag in der Bereitstellung des er-
forderlichen Grundstücks und der Übernahme
eines Bruchteils der Kosten. 
Trotz der ausgesprochen gedeihlichen Vereins -
tätigkeit und der intensiven Bemühungen im Be-
reich des Nachwuchses mit Jugendmannschaf-
ten in den höchsten Kärntner Spielklassen stehen
die Funktionäre des Tennisvereins seit Jahren
vor einem unlösbaren Problem: Der massiv ein-
sturzgefährdeten Vereinshütte.
Die Gemeinde sieht sich außer Stande, dem Ten-
nisverein bei der Finanzierung eines für den nor-
malen Spielbetrieb erforderlichen Vereinshauses
(Kostenpunkt ca. 30.000.- Euro) unter die Arme
zu greifen und wird dies auch in den nächsten
Jahren nicht können.
Gigantische Sportprojekte in Millionenhöhe auf
der einen Seite – ignorante Ausblendung von
Kleinprojekten auf der anderen Seite. Wo bleibt
hier die Gerechtigkeit?
Wir treten für eine ausgewogene Förderung der
Sportvereine ein!

Zweierlei Maß

Teniško društvo Globasnica letos praznuje 20-
letnico obstoja in si je na podlagi spretnega delo-
vanja najveœji del infrastrukture (štiri igrišœa in
društveno hišo) financiralo iz lastnih sredstev.
Obœina je prispevala zemljišœe in majhen del stro-
škov.
Kljub izredno uspešni društveni dejavnosti in in-
tenzivnemu udejstvovanju na podroœju naraš œaja
z moštvi v najvišjih koroških ligah funkcionarji že
leta stojijo pred nerešljivim problemom: Društve-
no hišo, ki je v nevarnosti, da se vsak œas poruši. 
Obœina društvu kljub neštetim prošnjam ne more
in tudi v prihodnjih letih ne bo mogla dati nobenih
podpor za hišo (skupna cena pribl. 30.000.- ev-
rov), ki pa je nujno potrebna za vzdrževanje
klubske dejavnosti.
Gigantski izdatki v višini veœ milijonov za športne
projekte – ignoranca malih projektov na drugi
strani. Kje je praviœnost?
Mi se zavzemamo za uravnoteženo podporo
športnih društev!

Dvoreznost

20. KMEŒKI PLES / Bauernball
sobota/Samstag, 23. 01. 2010 ob/um 20.00 h
Kulturni dom Pliberk
Igra / es unterhält Sie: 
Ansambel „Ta pravih 6“
Bogat sreœolov z mnogimi kmeœkimi 
dobrotami! Großer Glückshafen mit vielen 
bäuerlichen Produkten!
Prireditelj/Veranstalter: Skupnost južnokoroških
kmetov / Südkärntner Bauern

Podjunski ples 2010
sobota/Samstag, 9. 01. 2010 ob/um 20.00 h
gostilna/Gasthaus Øoøtar Globasnica
Igra/es unterhält Sie: „Ansambel Svetlin“
Prireditelj/Veranstalter: SKD Globasnica

Das EL-Team vertritt stets die berechtigten Interessen der GemeindebürgerInnen • EL-tim vedno zastopa upraviœene interese obœank in obœanov!

INFO

Zugestellt durch Post.at

GLOSSE

Obœinski odborniki EL Globasnica
so se odzvali povabilu župana obœine Železna
Kapla, Franc-Jožefa Smrtnika, in si ogledali
Kapelške jame.

Doživeli so zanimive ure v podzemlju Obirja,
ter pri skupnem kosilu in prijetni družbi.

Weiters wurden von der EL-Fraktion noch folgende Anträge im
Interesse der GemeindebürgerInnen eingebracht:
1. Die Anbringung der Verkehrszeichen „Überholverbot“ und der

Geschwindigkeitsbeschränkung 70 km/h im Kreuzungsbereich
bzw. der Abzweigung Jaunstein auf der Bleiburger Bundesstraße.

2. Die Anbringung der Verkehrszeichen für die Geschwindigkeitsbe-
schränkung 70 km/h auf der Bleiburger Bundesstraße im Bereich
der Bushaltestelle Traundorf.

3. Die Anbringung der Verkehrszeichen für die Geschwindigkeitsbe-
schränkung 30 km/h auf der Gemeindestraße Globasnitz – St. Ste-
fan im  Bereich der Ortstafel Kleindorf und des Anwesens Hrast.

4. Schotterung des Zufahrtsweges zum Anwesen Stanko Boæiœ in
Wackendorf.

5. Sanierung der im öffentlichen Gut befindlichen Feldwege.
6. Ableitung des Oberflächen- und Bachwassers im Bereich des

Dorfgemeinschaftshauses Wackendorf.

Frakcija EL je v interesu obœanov in obœank stavila naslednje
 predloge:
1. Namestitev prometnih znakov prepovedi prehitevanja in omejitve

hitrosti do 70 km/h na obmoœju križišœa Pliberške zvezne ceste in
odcepu proti Podjuni.

2. Namestitev prometnega znaka omejitve hitrosti do 70 km/h ob Pli-
berški zvezni cesti na obmoœju busnega postajališœa Strpna ves.

3. Namestitev prometnega znaka omejitve hitrosti na 30 km/h na ob-
œinski cesti Mala vas – Šteben med krajevno tablo Mala vas in hišo
Hrast.

4. Sanacija dovozne poti pri posestvu Stanka Boæiœa v Veœni vasi
(gramoz).

5. Sanacija poljskih poti v lasti obœine
6. Ureditev odvajanja povrøinske in reœne vode na obmoœju hiøe va-

øke skupnosti v Veœni vasi.

Bernard Sadovnik
Vizebürgermeister/podæupan

Hubert Kordeæ
Gemeinderat/obœinski odbornik

Stefan Jenøac
Gemeinderat/obœinski odbornik

Andreas Pitschek
Gemeinderat/obœinski odbornik

Johann Bricman
Gemeinderat/obœinski odbornik

Peter Hutter, Bernadka Kordesch, Guido Sadjak, Rado Markitz 
Ersatzgemeinderäte/namestniki obœinskih odbornikov

Gemeinderat beschließt Rekordverschuldung für 2010

Doslej najviøja zadolæenost obœine v letu 2010

Ausgabe/Izdaja:
December/Dezember 2009
Herausgeber/Izdajatelj:
Einheitsliste Globasnitz / Enotna lista Globasnica
Za vsebino odgovarja uredniøki odbor.

Der wichtigste Tagesordnungspunkt
war der Voranschlag für das Jahr 2010,
der einen Abgang in der Höhe von
270.000.- Euro ausweist. Rechnet man
den Abgang aus dem Jahr 2009 in Höhe
von 184.500 Euro und die aushaftenden
Kredite in Höhe von 222.700.- Euro hin-
zu, ergibt dies eine Gesamtverschuldung
von 677.200.- Euro (ATS 9,3 Mio.). U.a.
wurden Sozialversicherungen gekürzt
oder zur Gänze gestrichen (Bsp. Lehr-
lingsförderung).

Die EL-Fraktion hat dem Voranschlag
2010 in Wahrnehmung ihrer Verantwort-
ung für die Gemeinde zugestimmt, je-
doch mit der Auflage für den Finanzrefe-
renten und Bürgermeister Wölbl, dass
dieser für eine unverzügliche Reduktion
des Abganges zu sorgen hat. GR Stefan

Jenøac hat dem Voranschlag 2010 nicht
zugestimmt, weil u. a. die Kosten der
Tierkörperentsorgung erhöht und die
Lehrlingsförderung ersatzlos gestrichen
wurden. Die EL hat schon in den Vorbe-
ratungen gegen diese Maßnahmen ge-
stimmt.

Der Voranschlag 2010 der Gemeinde
Immobilien KG wurde auf Antrag der EL-
Fraktion mit mehrheitlicher Annahme
(EL/ÖVP) zur Beschlussfassung auf die
kommende GR-Sitzung verschoben,
weil einige Fragen der Ordnungsmäßig-
keit, die Bilanz 2008 etc., offen und un-
geklärt sind. Hier handelt es sich in erster
Linie um den Bau des „Sportzentrums“,
wobei sich dessen Kosten inkl. Grundan-
kauf schon derzeit auf rund 2,1 Mio. Euro
(ATS 29 Mio.) belaufen.

Proraœun obœine Globasnica za leto
2010 izkazuje primanjkljaj v višini
270.000.- evrov. Vraœunati je treba tudi
nepokriti primanjkljaj iz leta 2009, ki zna-
ša 184.500.-  evrov ter vsoto kreditov v
višini 222.700.-  evrov. Skupni dolgovi
obœine znašajo torej 677.200.- evrov
(ATS 9,3 mio.). V proraœunu so bile kraj-
šane mdr. socialne podpore, v celoti œr-
tane pa so bile podpore za vajence. 

Frakcija EL je v izvajanju njene odgo-
vornosti za obœino kot najmoœnejša frak-
cija glasovala za proraœun 2010, pri œe-
mer je obvezala finanœnega referenta,
župana Wölbla, da poskrbi za znižanje
proraœunskega primanjkljaja. Obœinski

odbornik Stefan Jenøac ni glasoval za
proraœun 2010, ker vsebuje mdr. povi -
øanje stroøkov odstranjevanja æivalskih
teles in so œrtane vajeniøke podpore v ce-
loti.

Obravnavanje proraœuna 2010 ob-
œinske firme Gemeinde Immobilien KG
je bilo na predlog EL-frakcije z veœinskim
sklepom (EL/ÖVP) preloæeno na nas-
lednjo sejo obœinskega sveta, ker je tam
odprta cela vrsta vprašanj, manjka bilan-
ca za leto 2008 itd.

V prvi vrsti gre za gradnjo »športnega
centra«, katerega stroški znašajo vkljuœ-
no z nakupom zemljišœa pribl. 2,1 mio.
evrov ali v starih šilingih pribl. 29 mio.

Huterjev križ  je bil  letos
 obnovljen in blagoslovljen s

 podporo  družine 
Pleschgatternig in Franza 

 Hutterja. Stene pa je  poslikal 
domaœi  umetnik 

Hanzej Elbe.


